
БРИЏ САВЕЗ СРБИЈЕ –извештај председника  (између две Скупштине) 

2016. године су  обележили наступи женског и опен тима на 

Европском првенству У Будимпешти као  и наступи јуниора на 

Универзијади и универзитетском светском првенству где је освојено 

изванредно треће место. На састанку ЕБЛ у Будимпешти(јун 2016.) био 

сам делегат нашег савеза а и имао посебне разговоре са 

председником Обријем који су настављени две године заредом у 

Старој Загори (октобар 2016. И 2017. ).  

Предмет разговора је проналажење начина да се помогне развоју 

бриџа у Србији јер свакако због појаве јуниорских селекција постоји 

појачана „симпатија“ према нашем савезу. Наше  младе селекција су 

материјално помогнуте и у Загребу (Универзијада), Лођу (УСП), 2016,  

као и ове године у Саморину и Лиону. 

ЕБЛ види Србију као потенцијалног домаћина неког од великих 

такмичења за младе и због тога сам Обрију упутио позив да нас 

посети 2018. Године са циљем подизања рејтинга нашег спорта у 

земљи. 

На састанцима УО констатовани су предстојећи задаци , пропусти у 

такмичењима уз немогућност реорганизације Судијске комисије  због 

осутог чланства и неактивности или напуштања комисије. 

Реорганизација судијске комисије и едуковање нових судија су 

приоритет у раду и основ за прављење у организационом и 

такмичарском смислу што квалитетнијих такмичења. 

Стални приоритет је рад са младима , школе бриџа али нажалост сем 

пар изузетака то  не иде по плану и вероватно је потребан већи 

подстицај . 

Ово су питања која представљају основ рада Председника и 

практично су свакодневна а могу се и назвати „стварање услова за 

препознавање бриџа као квалитетног мисаоног спорта“. 



Предложио сам Председнику ЕБЛ-а да његову посету потпомогне и 

неко познато име у Србији (најмање ранг амбасадора) јер је то добар 

начин да постанемо значајнији у нашој средини.  

Као члан УО Спортског савеза Србије водим сталну борбу за веће 

уважавање бриџа као мисаоног спорта а ту је потребан допринос свих 

чланова нашег савеза.  

У својим срединама морамо наглашавати да се бавимо уз шах 

најзначајнијим „планетарним“ мисаоним спортом  а не забавом и 

рекреацијом што бриџ као и сваки спорт може да буде. 

Оно што је у том смислу потребно је однос према најзначајнијим 

државним првенствима како нашег организације тако и учесника –

спортиста у њима. 

С поштовањем Скупштини БСС, председник УО 

Дарко Парежанин 


